
ALV 29-03-2023 PCOB(CONCEPT) 

1. Opening 
Jan leest psalm 133 en opent de vergadering met gebed. Hij heet de aanwezigen van 
harte welkom   

2. Verslag vergadering 15 december 2022 
Verslag wordt goedgekeurd 

3. Taakverdeling bestuur; voorstellen nieuwe ledenadministrateur 
Jan gee� aan dat het bestuur – nu bestaande uit Mar�n en Jan – het nodig vindt om 
de func�e van voorziter in te vullen. Het bestuur hee� besloten – conform haar 
bevoegdheid krachtens het huishoudelijk reglement dat Jan die func�e gaat 
vervullen. Verder is Jan Willem van Duijvenbode bereid gevonden de 
ledenadministra�e op zich te nemen. Op zijn verzoek wordt hij geen bestuurslid. We 
zijn nog op zoek naar een secretaris. Als die gevonden wordt is voldaan aan de eis van 
3 bestuursleden. 

4. Landelijke ontwikkelingen PCOB en KBO 
De landelijke ontwikkeling biedt nog niet de mogelijkheid tot de gewenste plaatselijke 
fusie van PCOB en KBO te komen. Zo lang de situa�e zo is blij� het bestuur van PCOB  
con�nuïteit nastreven en een gezonde financiële situa�e. Ook zonder fusie met de 
KBO werken de besturen van KBO en PCOB al als een bestuur. De financiële situa�e 
leidt er toe dat de PCOB maar weinig eigen ac�viteiten kan ontplooien. Echter de 
goede samenwerking met de KBO betekent dat we kunnen deelnemen aan reisjes, 
wandelingen, lezingen. Ook kan de sociëteit worden bezocht. Dit komt ook al aardig 
op gang.  

       5,   Financiën 2022               

             Er zijn geen vragen over het financieel verslag van 2022. De kascommissie hee� de     

             Boeken gecontroleerd en stelt voor decharge te verlenen aan het bestuur voor het  

             gevoerde financiële beleid. De heren De Rijk en Smith zijn bereid in de kascommissie   

             plaats te nemen. 

5. Begro�ngen 2023 en 2024 
Mar�n licht de begro�ngen toe. De begro�ng voor 2023 sluit met een klein tekort 
nadat overal waar het enigszins kon bespaard is. Zonder contribu�everhoging neemt 
het tekort in 2024 verder toe. Daarom wordt voorgesteld de contribu�e te verhogen 
met 2,- resp. 3,50 voor een enkel lidmaatschap resp. voor een echtpaar. De 
vergadering gaat hiermee akkoord. Gevraagd wordt om zoveel mogelijk een 
mach�ging voor de betaling van de contribu�e te verlenen. Dan hoeven er geen 
kosten te worden gemaakt voor herinneringen. 

6. Rondvraag en slui�ng 
Gevraagd wordt of het niet beter is om bezorgwijken van PCOB en KBO samen te 
voegen. Een waardevolle sugges�e. We gaan  bekijken wat we daarmee gaan doen op 
termijn. Jan sluit de vergadering. 



7. Lezing 
Na een pauze hee� Jan Karel van Dijk een presenta�e gegeven met als thema: 
“Amersfoortse binnenstad zoals het was”. Jan Karel werd bedankt en kreeg een 
spontaan applaus voor zijn mooie presenta�e. 
 
 
Jan van der Lee (versie 30-03-2023)   
  


